
Aan: Het college van B&W van Groningen 

Schriftelijke vragen ex art. 36 RvO over het voorkomen van het weghalen van nieuwe 

groenvoorzieningen 

Datum: 8 september 2023 

Geacht college, 

De Gemeente Groningen wil haar straten en pleinen graag vergroenen. Ook vindt de 

gemeente het belangrijk dat initiatieven van inwoners om straten te vergroenen goed 

gefaciliteerd worden. Daarvoor worden veel initiatieven genomen zoals het aanleggen van 

geveltuintjes, het stimuleren van tegels wippen, etc. Ook liggen er in verschillende straten 

Groene tegels, in het kader van het door de Open Raad aangenomen project ‘Groene 

Tegels’. 

 

Het harde onderscheid tussen groen en straat wordt hiermee zachter. Ook is er een 

zachtere overgang tussen wat mensen ervaren als netjes of niet. Waar planten voorheen als 

onkruid werden beschouwd, is nu bekend is dat ze goed zijn voor de biodiversiteit. Onze 

leefomgeving wordt steeds groener. Dit betekent een nieuw groen uiterlijk van onze straten , 

en dit brengt andere werkzaamheden aan de groenvoorzieningen met zich mee.  

 

Nieuwe groenvoorzieningen zoals Groene Tegels zijn inmiddels al een paar jaar een 

fenomeen, maar nog altijd gaat het best vaak mis. Dan wordt groen voor ongewenste 

begroeiing aangezien. We zagen dit afgelopen week weer gebeuren in de Adelheidstraat, 

waar Groene Tegels per abuis werden schoongeveegd, waar in samenwerking tussen 

gemeente en bewoners net nieuwe plantjes in waren gezet. Gelukkig is dit door de 

medewerker snel opgepakt en naar tevredenheid opgelost. Echter is het wel zonde van het 

ongemaaide groen, ook zal het onnodig tijd en geld kosten om het op te lossen.  

 

Helaas is dit niet de eerste keer en horen we van inwoners vaker dat de Gemeente planten 

en struiken verwijdert die door de Gemeente zelf of door inwoners geplant zijn. Het blijkt dat 

het niet altijd duidelijk is wanneer groen gewenst of ongewenst is.  

 

De fractie van D66 vindt het bevorderen van groene straten erg belangrijk en betreurt het 

zeer dat planten en struiken onnodig verwijderd worden en hiermee ook het werk van 

inwoners ongedaan wordt gemaakt. Er zijn oplossingen te bedenken om voor inwoners en 

medewerkers te verduidelijken welk groen niet opgeruimd hoeft te worden, zoals 

markeringen of instructies. Daarom heeft de fractie van D66 de volgende vragen: 

 

1. Is het College het met de fractie van D66 eens dat het weghalen van groen uit 

daarvoor bestemde voorzieningen zoals Groene tegels niet wenselijk is? 

 

2. Kan het college aangeven hoe vaak dergelijke incidenten gebeuren in onze 

gemeente?  

 



3. Wat gaat het College eraan dat dit niet weer gebeurt en dat alle Groene Tegels en 

andere groenvoorzieningen in de gemeente ook daadwerkelijk groen blijven? 

 

4. Is het College bereid om te onderzoeken op welke manier markeringen kunnen 

worden aangebracht of instructies kunnen worden gegeven zodat nieuwe 

groenvoorzieningen niet verwijderd worden? 
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